

C.V

السيرة الذاتية



Personal Information

البيانات الشخصية

Name	EMAD RASHAD M.ELKHAMY	عماد رشاد محمد الخامي	الاسم الرباعي
Nationality	EGYPTION	مصري	الجنسية
Birth date	MAY/01/1991	1991/05/01	تاريخ الميلاد
Birth place	EGYPY	مصر	مكان الميلاد
Marital Status	Married	متزوج	الحالة الاجتماعية

PHONE #	0547588152	0547588152	رقم الجوال				
Education	Major	Year	Grade	النسبة	السنة	التخصص	المؤهلات العلمية
Bachelor	Financial Accountant and Business Administration	2010	GOOD	جيد	2010	(محاسبه ماليه - ادارة الاعمال)	حاصل بكالوريوس تجاره

Training Courses

الدورات التدريبية والخبرات

<ul style="list-style-type: none"> I work for NASA Electronics in Riyadh as a financial accountant for 8 months. I have been working for Nesma Security for one year as Technical Services Consultant for one year. I work for Nesma Trading Company as a division and operating officer for one and a half years. I have worked for Nesma Security Company as a Operations Coordinator for 4 years. I work for Nesma Security Company as General Coordinator for Jubail Security Projects (Sadara _ Satrap - Metals). I work for Nesma Partiners. for 5 months as a Collection Officer . I have an ISO certificate in vocational and field training and administrative structure models English language at the British Institute 8 months. Full knowledge of English language and writing. Course ICDL (Excel _ Word _ PowerPoint _ Outlook). Communication skills with individuals. Advanced International Diploma in IT Skills. Ability to endure long hours of work. Administrative and Financial Officer of King Khalid International Airport Currently. Know the laws of the Labor Bureau and the laws of security companies 	<ul style="list-style-type: none"> العمل لدي شركة ناسا للإلكترونيات بالرياض بوظيفة (محاسب مالي) لمدة 8 اشهر . العمل لدي شركة نسما للأمن لمدة عام بوظيفة (مستشار خدمات فنيه) لمدة عام . العمل لدي شركات نسما التجاريه بوظيفة (مسئول قسم الحركه والتشغيل) لمدة عام ونصف . العمل لدي شركة نسما للأمن بوظيفة (منسق عمليات) لمدة 4 سنوات . العمل لدي شركة نسما للأمن بوظيفة (منسق عام) لمشاريع الجبيل الامنيه (صداره _ ساتروب _ معادن) العمل لدي شركة نسما وشركاهم بوظيفة (مسئول التحصيل) لمدة 5 اشهر . حاصل على شهادة (ISO) بالتدريب المهني والميداني . لغة انجليزية في المعهد البريطاني 8 اشهر . الدرابه الكامله باللغه الانجليزيه كتابه ونطقاً . دورة ICDL (اكسل _ وورد _ بوربوينت _ اوت لوك) مهارات التواصل مع الافراد . الشهادة الدولية المتقدمة لمهارات تقنية المعلومات . القدره علي تحمل ساعات العمل لوقت طويل . مسئول اداري ومالي لمشروع مطار الملك خالد الدولي حالياً . الدرابه بقوانين مكتب العمل وقوانين الشركات .
--	---

E-mail	elkhamy22@gmail.com	البريد الالكتروني
Special Tel.	0547588152-	هاتفني الخاص
Address	DHAMAM - AL-KHOBAR	العنوان
		الدمام _ الخبر